
Skövde kommun Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 kl. 9:00 1(12) 
 
  

Innehållsförteckning Sida 

Ärenden 

Informationer ................................................................................................. 3 

KFNAU § 26/19  Löpande inköp av konst, medel ur Egnells fond,  
reviderad 191112 ............................................................................................. 4 

KFNAU § 27/19 Hyressättning av Fjärilskolans idrottshall .................................. 6 

KFNAU § 28/19  Yttrande remiss medborgarförslag om att bygga läktare, 
publikentré och parkeringar vid Stöpenhallen .................................................. 7 

KFNAU § 29/19  Yttrande remiss, medborgarförslag om skate- och  
parcourpark i Timmersdala ............................................................................. 9 

KFNAU § 30/19  Komplettering Internbudget för Kultur och fritidsnämndens 
verksamhetsplan 2020 ................................................................................... 10 

KFNAU § 31/19  Revidering av delegationsordning pga GDPR ........................... 11 

 

   

    

    

    

    

    

    

 
  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 kl. 9:00 2(12) 
 
Plats och tid Hörnrummet, 2019-11-20 kl. 9:00-11:30 

 Beslutande Ersättare 
 Petter Fahlström (L) 

Emilia Uvesten Gustafsson (C) 
09:15-12:00 ersätter Per-Agne Rytter 
(KD) 08.00-09.15 
Malin Wadman (S) 

 

Övriga deltagande Lotti Isacson, tf avdelningschef 
Per Karlsson, avdelningschef 
Camilla Källerman, controller 
Thomas Oldrell, konstchef 
Tomas Asplund Gustafsson, 
konstintendent 
Petra Abelsson Smedberg, 
enhetschef 
Erik Kvarnling, verksamhetsledare 
Patricia Vallendin, sekreterare  
 

 

Utses att justera   

Underskrifter  

Sekreterare   Paragrafer §26/19-
§31/19 

 Patricia Vallendin   

Ordförande   

 Petter Fahlström (L)  
Justerande    

 Malin Wadman (S)   

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Instans Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum 2019-11-20 
Justeringsdatum 2019-11-20   
Anslagsdatum 2019-11-20 

 
Överklagningstid  
t o m 

2019-12-12 

Förvaringsplats 
för protokollet 
 
 

Skövde Stadshus 

 
Underskrift 
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Informationer 
Ordförande tar upp frågan att ge uppdrag till avdelningscheferna att ta fram en 
riktlinje för föreningslokaler. Uppdraget kommer ges under januari.   
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KFNAU § 26/19  
Löpande inköp av konst, medel ur Egnells fond, reviderad 191112 
KFN2019.0064 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 26/19 
 
Förslag till beslut 
Kultur och fritidsnämnden anhåller om att kommunstyrelsen beviljar kultur och 
fritidsnämnden anslag med 1 000 000 Kronor ur Gertrud och Theodor Egnells fond för 
stadens förskönande i enlighet med donationsbestämmelserna. 
 
Bakgrund 

Konstmuseet har idag, tack vare kontinuerliga inköp sedan lång tid tillbaka med medel 
från Egnellska fonden, en samling med många verk av hög konstnärlig kvalité med god 
representation av den skaraborgska och svenska konsthistorien från 1900-talets början till 
idag. Engels fond har alltid utgjort en central del för inköp av sk. löskonst för kommunens 
samling. Fram till nu har dessa inköp fokuserats på att köpa verk av nu levande 
konstnärer. Vad konstenheten önskar med detta äskande är att även inkludera inköp av 
konst från äldre konst i syfte att komplettera museets samling i delar som är 
underrepresenterade. Med medel från Egnellska fonden om 1 000,000 kronor säkerställer 
konstenheten en god nivå av löpande nyinköp av konst och ger konstenheten möjlighet att 
de närmsta tre åren göra investeringar av viktiga verk från den svenska modernismens 
historia. På så vis också höja konstmuseets konstnärliga värde och attraktivitet nationellt. 
 
Engels fond är välmående och har de senaste åren ökat betydligt mer än uttagen. Fondens 
värde är idag över 35 mkr och har bara senaste året ökat med mer än 1 mkr efter uttag. 
Med fondens ändrade regelverk finns goda möjligheter att på ett tydligare sätt vara mer 
operativ med fonden och den offentliga konsten i Skövde. 
 
Med offentlig konst menas som regel konst som finns tillgänglig för allmänhetens 
beskådande. Det inkluderar såväl konst på konstmuseet (som är en del av det offentliga 
rummet), konst placerad i kommunens olika verksamheter samt konst placerad på stadens 
gator och torg. Det är också ur det perspektivet som meningen ”för Skövdes förskönande” 
tolkats. Här bör också nämnas att med Skövde avses hela Skövde kommun, inte bara 
centralorten. 
 
Planerat användande av äskade medel 
Då samlandet är en av de centrala verksamheterna i ett museum behöver det ständigt 
fortgå med nya förvärv av såväl nyproducerad konst, men även genom kompletteringar av 
befintlig samling, det vill säga även genom inköp av konst från 1900-talets olika perioder, 



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 kl. 9:00 5(12) 
 
för att därigenom förädla Skövde kommuns konstsamling, detta vill vi bli bättre på. Vid 
inköp av äldre konst så sker det primärt genom auktionsfirmor, därför är det inte möjligt 
att mer exakt tala om vad som kan investeras i. Däremot kan sägas att det inte 
nödvändigtvis är dyrare att köpa äldre konst än ny, snarare tvärt om. Hittills har museet 
inte aktivt jobbat med att stärka museets samling på detta vis vilket vi ser fram emot att 
kunna göra. I dagsläget saknas bland annat några av modernismens och 
postmodernismens viktiga verk i kommunens samling och även den tidiga surrealismen 
lyser helt med sin frånvaro. Vidare har samlingen även stora luckor i den tidiga video och 
datorgenererade konsten. Det sistnämnda är, som vi ser det, extra beklämmande då denna 
konstform varit mycket betydande för delar av Skövdes konstliv och för framväxten av det 
som idag är en av Sveriges ledande dataspelsutbildningar på Högskolan i Skövde. 
 
Genom att mer aktivt börja arbeta med samlingens alla delar vill Konstmuseet bygga 
vidare på traditionen av ett framsynt museum men med fokus på en än mer högkvalitativ 
samling som på sikt kan skapa nationell lyskraft åt Skövde och dess invånare. Ett fortsatt 
samlande genom nyinköp frigör även verk från samlingen till utsmyckning av offentliga 
miljöer i kommunen. 
 

Handlingar 
Löpande inköp av konst, medel ur Egnells fond, reviderad 191112 
Riktlinje för donationer, slutligt beslutad KF 2019-09-30 
KF § 90_19 Riktlinjer för donationer 
 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen                                 
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KFNAU § 27/19 
Hyressättning av Fjärilskolans idrottshall 
KFN2019.0099 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 27/19 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar avslå Raoul Wallenbergskolans yrkande om en 
hyressänkning i Fjärilskolans sporthall.  

Bakgrund 

Raoul Wallenbergskolan har inkommit med en skrivelse där de anser att hyresnivån 
för Fjärilskolans idrottshall bör ligga på 250 kr/tim istället för som idag 500 kr/tim. 
De yrkar därför på hyresförhandling med kultur- och fritidsnämnden. Raoul 
Wallenbergskolan är ett företag som bedriver kommersiell verksamhet vilket 
innebär att de enligt nämndens fastslagna taxor och avgifter ska tillhöra kundgrupp 
4. Hyrestaxan i Fjärilskolans sporthall för kundgrupp 4 är NT (130 kr)*7 vilket blir 
910 kr/tim. Kultur- och fritidsnämnden anser därför att Raoul Wallenbergskolans 
befintliga timtaxa på 500 kr/tim innebär att de redan har en stor hyressubvention på 
den egentliga hyreskostnaden. 

Handlingar 
TU Hyressättning av Fjärilskolans idrottshall 
Hyressättning av Fjärilskolans idrotthall 
 

Skickas till 
 Johan Rahmberg, sektorchef SMS, Lotti Isacson, Tf. kultur- och fritidschef, 
Petra Smedberg, enhetschef föreningsliv och ungdom, Erik Kvarnling, 
verksamhetsledare enhet föreningsliv och ungdom, Camilla Källerman, 
sektorekonom.          
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KFNAU § 28/19  
Yttrande remiss medborgarförslag om att bygga läktare, publikentré 
och parkeringar vid Stöpenhallen 
KFN2019.0103 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 28/19 
 
Förslag till beslut 
Kultur och fritidsnämnden föreslår Kommunstyrelsen att besluta avslå 
medborgarförslaget. 
 
Bakgrund 

Kultur- och fritidsnämnden har getts möjlighet till yttrande gällande medborgarförslag om 
att bygga läktare, publikentré samt parkering vid Stöpenhallen, Skövde. 
 
Medborgarförslaget grundar sig i att Stöpen idag har lag i högre divisioner inom både 
handboll och innebandy och där förslagsställaren ser ett behov av bättre förutsättningar 
för publika arrangemang. Förslaget är att bygga en läktare och publikentré på den gräsyta 
som är norr om hallen samt jämna till marken väster om klubbstugan för att anlägga ny 
parkering.  
 
Ur ett verksamhetsperspektiv är kultur- och fritidsnämnden positiv till all utveckling av 
och investering i både nya och befintliga idrottsanläggningar som kan ge föreningslivet 
bättre förutsättningar att bedriva sin samhällsuppbärande verksamhet. Föreningslivet 
handlar till stor del om att skapa och erbjuda en aktiv och meningsfull fritid där lokal 
förankring är en viktig del. Att kunna samla så stor del av en föreningsverksamhet som 
möjligt, från barn till senior, på samma ställe skapar en viktig samhörighet och 
föreningskänsla. Barn och ungdomar tränar och spelar på samma ställe som sina 
förebilder i seniorlagen. Det är dock svårt att skapa fysiska förutsättningar i anläggningar 
för både bredd- och seniorverksamhet. För breddverksamheten är tillgången till bra och 
ändamålsenliga träningsytor ofta viktigast medan det för seniorverksamhet bör finnas 
förutsättningar för både bra träningsverksamhet men också möjligheten att kunna skapa 
bra matcharrangemang. En vanlig sporthall är allt som oftast inte anpassad för större 
publikarrangemang på uppemot ett par hundra åskådare.  
 
Kultur- och fritidsnämnden ställer sig positiv till förslaget men en investering i denna 
storlek behöver arbetas in i kommunens ordinarie budgetprocess. Kommunstyrelsen 
föreslås därför avslå förslaget men att beaktan tas i framtida investeringar. 
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Länk till kartskiss över området: 
https://kartor.eniro.se/?c=58.475519,13.866613&z=18&l=aerial&q=%22st%C3%B6pe
n%20sk%C3%B6vde%22;geo 

 

Handlingar 
Yttrande remiss medborgarförslag om att bygga läktare, publikentré och 
parkeringar vid Stöpenhallen 
Remiss medborgarförslag om att bygga läktare, publikentré och parkering vid 
Stöpenhallen 
KSAU § 171-19 Remittering och beredning av motioner och medborgarförslag 
Medborgarförslag om att bygga läktare, publikentré och parkeringar vid 
Stöpenhallen 
 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen                                 
 
 
 
 
  

https://kartor.eniro.se/?c=58.475519,13.866613&z=18&l=aerial&q=%22st%C3%B6pen%20sk%C3%B6vde%22;geo
https://kartor.eniro.se/?c=58.475519,13.866613&z=18&l=aerial&q=%22st%C3%B6pen%20sk%C3%B6vde%22;geo
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KFNAU § 29/19  
Yttrande remiss, medborgarförslag om skate- och parcourpark i 
Timmersdala 
KFN2019.0116 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 29/19 
 

Förslag till beslut 
Kultur och fritidsnämnden anser medborgarförslaget besvarat då förslaget finns med som 
en del i medborgardialogen för Timmersdala. 

Bakgrund 

Kultur och fritidsnämnden har getts möjlighet till yttrande gällande 
ovanstående medborgarförslag. 
 
Förslagsställarna önskar en skate- och parcourpark i Timmersdala med placering vid 
gamla Sjödalshus. Timmersdala är en av flera orter som finns med i det just nu pågående 
arbetet kring utveckling av yttertätorter inom Skövde kommun. Timmersdala var den ort 
som var först ut med bland annat en dialogkväll för att få en delaktighet från 
kommuninvånarna. En sammanställd ortsanalys har gjorts efter medborgardialogen där 
en rad önskade punkter framkommit. En av dom är en mötesplats för ungdomar där bland 
annat en skate- och parcourplats kommit som ett förslag från ungdomarna. 
Medborgarförslaget kommer därmed tas i beaktan i utveckling av Timmersdala. 

 

Handlingar 
Yttrande remiss, medborgarförslag om skate- och parcourpark i Timmersdala 
Remiss, Medborgarförslag om skate- och parcourpark i Timmersdala 
Medborgarförslag om skate- och parcourpark i Timmersdala 
 
 
 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen                                 
 
 
 
 
  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 kl. 9:00 10(12) 
 
 
KFNAU § 30/19  
Komplettering Internbudget för Kultur och fritidsnämndens 
verksamhetsplan 2020 
KFN2019.0074 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 30/19 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att godkänna upprättad internbudget i Kultur- och 
fritidsnämndens verksamhetsplan 2020-2022. 

Bakgrund 

Kultur- och fritidsnämnden beslutade 191106 att godkänna upprättad verksamhetsplan 
med budget och internkontrollplan för 2020-2022. Till den nämnden var inte fördelning 
av intäkter och kostnader per avdelning klar utan ett kompletterande beslut ska fattas 
på Kultur- och fritidsnämnden i december. 
 

Handlingar 
Komplettering Internbudget för Kultur och fritidsnämndens verksamhetsplan 
2020 
Beslut KFN, 2019-11-06, Ärende 56/19, Kultur- och fritidsnämndens 
verksamhetsplan 2020 
Verksamhetsplan internbudget 
 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen                                 
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KFNAU § 31/19  
Revidering av delegationsordning pga GDPR 
KFN2019.0017 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 31/19 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att upphäva kultur- och fritidsnämnden 
delegationsordning antagen 2019-04-17 § 21/19. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar godkänna ny delegationsordning med anledning av 
GDPR (dataskyddsförordningen) enligt förslag daterat 2019-11-12. 
 
Bakgrund 
I och med Dataskyddsförordningen finns det ett behov för samtliga nämnder att se över 
sin delegationsordning utifrån ett GDPR-perspektiv. En översyn har gjorts och lett till 
bifogat förslag på tillägg i delegationsordningen avseende vissa beslut samt vissa tillägg i 
verkställighetsförteckningen. 

Aktuella beslut avser beslut om: 
• att ta ut en avgift för eller vägra registerutdrag 
• registrerads rätt till rättelse, radering, begränsning av behandling, underrättelse till 

tredje man, dataportabilitet och invändning i den mån beslutet går den 
registrerade emot 

• Ingå och underteckna personuppgiftsbiträdesavtal inom sitt verksamhetsområde 
• Ingå och underteckna personuppgiftsbiträdesavtal för flera nämnder eller hela 

kommunen  
• Utse/entlediga dataskyddsombud 

 
 
Möjligheten att delegera beslutsrättighet följer av kommunallagen 6 kap 37-39 §§ samt 7 
kap. 5- 7 §§.  
 
Som hjälpmedel för beslutsfattarna har en förteckning över vad som anses som ren 
verkställighet upprättats. Själva verkställighetsförteckningen kan komma att kompletteras 
efter hand. Åtgärder enligt verkställighetsförteckningen ska inte anmälas till nämnden. 
 
 
 
 
 



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2019-11-20 kl. 9:00 12(12) 
 
Handlingar 
Revidering av delegationsordning pga GDPR 
Revidering av delegationsordning pga GDPR 
Delegationsordning Kultur- och fritidsnämnden 2019-2022, reviderad 2019-11-12 
 
 

Skickas till 
                                 
 
 
 
 


	Innehållsförteckning
	Informationer
	KFNAU § 26/19  Löpande inköp av konst, medel ur Egnells fond, reviderad 191112
	KFNAU § 27/19 Hyressättning av Fjärilskolans idrottshall
	KFNAU § 28/19  Yttrande remiss medborgarförslag om att bygga läktare, publikentré och parkeringar vid Stöpenhallen
	KFNAU § 29/19  Yttrande remiss, medborgarförslag om skate- och parcourpark i Timmersdala
	KFNAU § 30/19  Komplettering Internbudget för Kultur och fritidsnämndens verksamhetsplan 2020
	KFNAU § 31/19  Revidering av delegationsordning pga GDPR

